
Protokół Nr XVIII/04 

z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 30 kwietnia 2004 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu 
 

 

Ad 1)  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk o godzinie 17:00 otworzył osiemnastą 

sesję Rady Powiatu Gostyńskiego.  

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

Stwierdził, że Rada jest władna podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane kworum. Rada 

Powiatu liczy 19 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.  

 

Ad 2)  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił proponowany porządek obrad XVIII 

sesji Rady Powiatu.  

Porządek obrad został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Ad 3)  

Protokół Nr XVII/04 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”. 

  

Ad 4) 

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła informację z działalności Zarządu Powiatu z dnia 

14 kwietnia 2004 roku.  

Informacje z działalności Zarządu Powiatu z 25 marca, 5 i 14 kwietnia 2004 r. stanowią 

załączniki do protokołu. 

Ad 5)  

Pytania dotyczące informacji z działalności Zarządu Powiatu zadali: 

Radny Pan Kazimierz Musielak  w nawiązaniu do pkt. 1 g) informacji z dnia 25 marca 2004 

dotyczącego udzielenia pożyczki Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Opieki zdrowotnej 

w Gostyniu w wysokości 500.000,00 zł., zapytał, na co i na jak długo pożyczka została 

udzielona oraz czy jest to pożyczka zwrotna.  
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Radny Pan Janusz Tywoniuk w sprawie informacji z dnia 25 marca br. pkt 2c) poprosił o 

bliższe informacje na temat wniosku Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Żytowiecku i 

wyjaśnienie dlaczego Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek negatywnie. 

Radny Pan Grzegorz Marszałek w nawiązaniu do uchwały Zarządu Powiatu podjętej w 

dniu 25 marca 2004 r. w sprawie wstępnej propozycji przekazania dróg powiatowych na rzecz 

gmin Powiatu Gostyńskiego zapytał o decyzje wójtów i burmistrzów w powyższej sprawie.  

 

Odpowiedzi na powyższe pytanie udzielili: 

Starosta Pani Elżbieta Palka na pytanie radnego Pana Janusza Tywoniuka – zasadą jest, że 

Zarząd Powiatu wspiera każdą inicjatywę szkół powiatowych. Jeśli natomiast z wnioskiem o 

dofinansowanie jakiejś imprezy zwraca się inny podmiot, to Zarząd przy podejmowaniu 

decyzji o dofinansowaniu lub nie, bierze pod uwagę zasięg imprezy, a więc jeśli jest to 

impreza o zasięgu powiatowym Zarząd przychyla się do wniosku.  

Starosta Pani Elżbieta Palka na pytanie radnego Pana Kazimierza Musielaka – pożyczka 

została przeznaczona na wypłatę „trzynastych” pensji dla pracowników SP ZOZ.  

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer na pytanie 

radnego Pana Grzegorza Marszałka – na konwencie Wójtów i Burmistrzów przedstawiona 

została sprawa przekazania gminom dróg powiatowych, które nie powinny być drogami 

powiatowymi. PZD wystąpił do Zarządu Powiatu z projektem uchwały w sprawie wstępnej 

propozycji przekazania dróg powiatowych na rzecz gmin Powiatu Gostyńskiego. Do podjętej 

uchwały została załączona mapka oraz zestawienie długościowe i powierzchniowe dróg.  

Na dzień dzisiejszy, odpowiedzi udzieliła Gmina Krobia, która przejmie tylko ul. 

Grunwaldzką. Rady Miejskie podejmą uchwały, które drogi przejmą w administrację. Z 

ustnych informacji wynika, że Gminy przejmą wszystkie ulice, ale na pewno nie wyrażą 

zgody na przejęcie wszystkich dróg.  

Ogółem jest 120 km dróg do przekazania w administrację gmin. Zadawalające będzie jeśli 

uda się przekazać choćby połowę. Zostanie przekazany projekt uchwały na sesję Rady 

Powiatu. Sprawę należy uregulować do końca września br. zgodnie z ustawą o drogach. 

Wówczas od 1 stycznia 2005 r. będzie obowiązywał nowy porządek.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał jaka jest prawna sytuacja, gdy gminy nie 

zechcą przejąć dróg wskazanych przez PZD.  

Dyrektor PZD w Gostyniu poinformował, że jest bardzo dużo ulic, dróg, które nie powinny 

być drogami powiatowymi.  
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Radny Pan Janusz Tywoniuk, w nawiązaniu do pytania radnego Pana Kazimierza 

Musielaka powiedział, że została udzielona pożyczka dla SP ZOZ w wysokości 500.000,00 zł 

z tego kwota 200.000,00 zł miała być w formie darowizny, a kwota 300.000,00 zł spłacona w 

ratach.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że Zarząd Powiatu podejmie decyzję o 

umorzeniu części rat w chwili, gdy SP ZOZ spłaci określoną część należności – tj. kwotę 

300.000,00 zł. Harmonogram spłat pożyczki musiał być tak stworzony, aby uwzględnił całą 

kwotę pożyczki. W momencie spłat poszczególnych rat, można umorzyć część tych spłat.  

 

Ad 6)  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że w dniu 19 kwietnia br. została 

przekazana odpowiedź na interpelację radnego Pana Janusza Sikory w sprawie braku 

poczekalni dla podróżnych na dworcu PKP w Gostyniu.  

 

Ad 7)  

Zapytania radnych w sprawach aktualnych problemów powiatu.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zwrócił się z pytaniem dotyczącym opinii 

Konserwatora zabytków w sprawie sprzedaży ośrodka zdrowia w Pogorzeli oraz kiedy 

zostanie ogłoszony przetarg i za jaką kwotę. 

Drugie pytanie Przewodniczącego Rady skierowane do Dyrektora PZD w Gostyniu dotyczyło 

podania orientacyjnego terminu łatania drogi w miejscowości Kaczagórka.  

Radny  Pan Grzegorz Marszałek poruszył problem bezpieczeństwa na drogach. Zwrócił 

uwagę na drogę krajową Nr 12 (odcinek Borek Wlkp. – Dolsk). Radny stwierdził, że należy 

to miejsce dobrze oznakować ze względu na skrzyżowanie na łuku oraz ustąp pierwszeństwa 

przejazdu.  

 

Ad 8 a)  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Gostyńskiego. 

Starosta Pani Elżbieta Palka omówiła ważniejsze działania Zarządu Powiatu w roku 2003.  

Poinformowała, że Zarząd Powiatu Gostyńskiego, Wydziały Starostwa Powiatowego w 

Gostyniu oraz jednostki organizacyjne, realizując zapisy uchwały budżetowej na rok 2003 

zmierzyli się z wieloma zadaniami. 

Do najważniejszych z nich, jeżeli chodzi o budżet należały zadania inwestycyjne i 

remontowe, a wśród nich w zakresie: 
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1) oświaty: 

a) dokończenie i oddanie do użytku hali sportowo-widowiskowej w Krobi oraz 

hali namiotowej w Pogorzeli, 

b)  remont obiektów szkolnych , np. tzw. „łaźni” w LO, wymiana części okien w 

Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu, 

c) opracowanie dokumentacji na rozbudowę Zespołu Szkół Społecznych w 

Brzeziu, 

d) zwiększenie liczby pomieszczeń dla Poradni Psychologiczno -  Pedagogicznej 

w Gostyniu, 

2) pomocy społecznej: 

a) oddanie do użytku pawilonu dla pensjonariuszy Domu Pomocy Społecznej w 

Chwałkowie, 

b) adaptacja pomieszczeń po pralni w Domu Pomocy Społecznej w Chumiętkach 

na szatnię i zaplecze socjalne dla pracowników, 

c) remont, tzn. powstanie gabinetu lekarskiego, podjazdu dla niepełnosprawnych 

w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu, 

3) ochrony środowiska: 

           a) dokończenie likwidacji składowiska odpadów niebezpiecznych w  

                Tworzymirkach, gdzie na rok 2003 przypadła likwidacja kolejnych  

                zidentyfikowanych rowów wypełnionych odpadami – efekt ekologiczny został 

                osiągnięty, a w miejscu składowiska rośnie dziś las, 

b) uruchomienie Społecznej Straży Rybackiej, 

4) bezpieczeństwa publicznego: 

a) doprowadzenie do uruchomienia Powiatowego Centrum Powiadamiania 

Ratunkowego, 

b) powołanie Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego 

c) przekazanie środków na zakup samochodu dla Policji, Straży Pożarnej, na 

remont budynku Policji, poszerzenie izby przyjęć Szpitala, na doposażenie 

grupy realizacyjnej dział. w Komendzie Powiatowej Policji w Gostyniu, 

d) przekazanie środków w wysokości 200 tys. zł na zakup sprzętu medycznego, 

e) opracowanie i realizacja Powiatowego Programu „Bezpieczny Powiat 

Gostyń”, 

5) inwestycji drogowych: 
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            a) przebudowa i modernizacja wielu dróg powiatowych, w tym ze środków  

                 SAPARD drogi Ludwinowo – Siedlec, 

6) gospodarki nieruchomościami: 

a) dalsze prace remontowe w gostyńskim ośrodku zdrowia,   

b) prowadzenie sprzedaży lokali mieszkaniowych, 

c) remont pomieszczeń Starostwa, 

d) zmodernizowanie systemu ogrzewania w Starostwie i Pastorówce, 

7) promocji powiatu: 

            a)  zorganizowanie dożynek wojewódzkich oraz Dnia Powiatu, a także wystawy 

                 gospodarczej, 

            b)  wydanie materiałów promocyjnych, w tym nowego albumu „Powiat Gostyński 

                 w fotografii”, 

            c)  przeprowadzenie wielu imprez kulturalnych, oraz wspieranie działalności  

                 organizacji i stowarzyszeń, 

d) opracowanie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego, 

8) zwalczania bezrobocia: 

a) w związku z dużym Funduszem Pracy przeznaczono znacznie więcej środków 

na aktywne formy walki z bezrobociem, 

b) uruchomiono obsługę interesantów w gminach, 

c) wspierano wejście na gostyński rynek pracy nowych pracodawców, 

d) kupiono kolejne udziały w Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych. 

 

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że nie sposób wymienić wszystkie prace 

inwestycyjne i inne, które były realizowane w 2003 roku z budżetu powiatu. Podziękowała 

wszystkim, którzy uczestniczyli w procesie realizacji budżetu, a szczególne słowa 

podziękowania skierowała do Radnych, członków Zarządu Powiatu, Sekretarza i Skarbnika. 

Podziękowała za pracę komendantom, inspektorom, wydziałom, szkołom, domom pomocy i 

innym jednostkom organizacyjnym powiatu gostyńskiego. 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak przedstawiła sprawozdanie Zarządu Powiatu z 

wykonania budżetu powiatu gostyńskiego za 2003 r.  

Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu gostyńskiego za 2003 r. stanowi załącznik do 

protokołu.  
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Następnie Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak odczytała uchwałę Nr SO – 

14/7/S/2004/Ln Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 27 

kwietnia 2004 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania 

budżetu powiatu gostyńskiego za 2003 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poprosił przewodniczących Komisji stałych Rady 

Powiatu o przedstawienie opinii komisji o sprawozdaniu z wykonania budżetu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie (uchwała Nr 22/72/04 z 

dnia 22 kwietnia 2004 r.). 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek 

Celka poinformował, że Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie (uchwała Nr 

13/26/04 z dnia 26 kwietnia 2004 r.). 

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie 

(uchwała Nr 16/37/04 z dnia 22 kwietnia 2004 r.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie (uchwała Nr 20/56/04 z dnia 28 kwietnia 

2004 r.). 

Następnie Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pani Elżbieta Palka 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie z wykonania budżetu w 

części dotyczącej zadań z zakresu bezpieczeństwa i porządku (uchwała Nr 9/21/04 z dnia 19 

kwietnia 2004 r.). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Czupryński poinformował, że Komisja 

zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie (uchwała Nr 14/20/04 z dnia 7 kwietnia 2004 r.)  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Gostyńskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu 

gostyńskiego za 2003 r. wraz z uzasadnieniem.  

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk odczytał uchwałę Nr SO – 3/58/A/2004/Ln Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 27 kwietnia 2004 r. w 

sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Gostyńskiego w 

sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Gostyńskiego z wykonania budżetu powiatu za 

2003 r.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z 

wykonania budżetu i wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu.  

Radny Pan Andrzej Czupryński pozytywnie ocenił sprawozdanie z wykonania budżetu 

powiatu gostyńskiego za 2003 r. Jednocześnie stwierdził, że Komisja Rewizyjna ma zbyt 

mało czasu na zapoznanie się z przedłożonym przez Zarząd Powiatu sprawozdaniem z 

wykonania budżetu powiatu oraz sporządzeniem opinii i przygotowaniem wniosku w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu.  

Po zamknięciu dyskusji przez Przewodniczącego Rady, Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Pan Andrzej Czupryński przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu Gostyńskiego.  Poinformował, że zgodnie z przepisem art. 

12 pkt 6 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym do wyłącznej 

właściwości Rady Powiatu należy rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu oraz 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium dla zarządu z tego 

tytułu. Ponadto, w związku z art. 136 ust. 2 ustawy z dnia 26 listopada 1998 r. o finansach 

publicznych rozpatrzenie sprawozdania oraz podjęcie uchwały w sprawie absolutorium winno 

nastąpić w terminie do dnia 30 kwietnia roku następnego po roku sprawozdawczym. W dniu 

25 marca 2004 roku Zarząd Powiatu  zgodnie z przepisem art. 136 ust. 1 ustawy o finansach 

publicznych przedłożył Radzie Powiatu sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu 

gostyńskiego za 2003 rok. Powyższe sprawozdanie zostało skierowane przez 

Przewodniczącego Rady do wszystkich Komisji stałych Rady celem zaopiniowania. Ponadto, 

zgodnie z przepisem art. 16 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 89 pkt 1 Statutu 

Powiatu Gostyńskiego, komisja rewizyjna opiniuje wykonanie budżetu powiatu, występuje z 

wnioskiem do rady powiatu w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium zarządowi 

oraz załącza projekt uchwały rady w sprawie absolutorium zgodny z treścią wniosku. Na 

posiedzeniu w dniu 7 kwietnia 2004 r. Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę Nr 14/20/04 w 

sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Gostyńskiego za 2003 r. 
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oraz wystąpiła z wnioskiem o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Gostyńskiego z 

tytułu wykonania budżetu powiatu za 2003 r. Komisja Rewizyjna przedkłada projekt uchwały 

Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu 

wykonania budżetu za 2003 r. wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium i wnosi o jego 

przyjęcie.  

 

Przystąpiono do głosowania jawnego. 

Za wnioskiem Komisji Rewizyjnej głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

W wyniku głosowania Rada podjęła uchwałę Nr XVIII/118/04 w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu Gostyńskiego.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk złożył gratulacje Zarządowi Powiatu z tytułu 

otrzymanego absolutorium oraz złożył życzenia dalszej owocnej pracy.  

 

Ad 8 b)  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarno – 

weterynaryjnego powiatu gostyńskiego w 2003 r. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk. 

Poinformował, że zgodnie z art. 39 a ust. 4 ustawy o zwalczaniu chorób zakaźnych zwierząt, 

badaniu zwierząt rzeźnych i mięsa oraz o Inspekcji Weterynaryjnej powiatowy lekarz 

weterynarii raz na rok, a na żądanie w każdym czasie, przekazuje staroście informacje o 

stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na obszarze powiatu. Zgodnie z planem 

pracy Rady Powiatu Gostyńskiego na 2004 r. przedmiotowa informacja jest rozpatrywana 

przez Radę. 

W dniu 25 marca 2004 roku Powiatowy Lekarz Weterynarii w Gostyniu przedłożył 

informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno- weterynaryjnego powiatu gostyńskiego. 

Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego powiatu gostyńskiego w 

2003 r. przedstawił Powiatowy Lekarz Weterynarii w Gostyniu Pan dr Czesław Włodarczak. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii w Gostyniu powiedział, że Inspekcja będzie musiała 

przeprowadzić kontrolę i objąć nadzorem gospodarstwa pod względem dobrostanu zwierząt.  

W związku z powyższym, Pan Włodarczak zwrócił się z prośbą o utrzymanie porządku w 

miastach i wsiach w przypadku utraty życia przez zwierzęta wolno żyjące i domowe na 

drogach.  
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Powiatowy Lekarz Weterynarii udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Pana Grzegorza 

Marszałka dotyczące kosztów ponoszonych przez rolników w przypadku oddania padliny.  W 

Tarnowie Starym rolnik musi zapłacić 16,05 zł. za padlinę do 200 kg. W przypadku dorosłych 

zwierząt (np. bydło) jeśli dojazd wynosi do 100 – 85,60 zł.  

Powyżej 150 km 100,00 zł. 

Zakład Pani Rakowskiej w Gostyniu pobiera opłatę w wysokości 25 gr za 1 kg plus 7 % 

VAT.    

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek 

Celka poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pani Elżbieta Palka poinformowała, 

że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak stwierdził, że w ubiegłym roku głośna była sprawa 

wydawania świadectw zdrowia zwierząt w związku z wejściem Polski do Unii Europejskiej. 

Z dniem 1 maja 2004 r. kiedy to Polska stała się członkiem UE świadectwa te przestają 

obowiązywać.  

Powiatowy Lekarz Weterynarii w Gostyniu wyjaśnił, że przed przystąpieniem Polski do 

Unii, zarzucano,  że nie ma kontroli nad obrotem zwierzętami. Wówczas nałożony został 

obowiązek kolczykowania bydła.  

Na dzień dzisiejszy, każde gospodarstwo rolne ma być zarejestrowane i musi mieć swój 

numer. Zasada identyfikacji zwierząt jest następująca: trzodę chlewną identyfikuje się co do 

gospodarstwa, natomiast bydło co do sztuki.  

Od dnia 1 maja br. nie obowiązują świadectwa zdrowia zwierząt na zwierzęta kierowane do 

uboju.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak stwierdził, że wcześniej obowiązywały świadectwa 

pochodzenia zwierząt, potem świadectwa zdrowia, za które rolnik musiał zapłacić ze swojej 

kieszeni.  

Radny Pan Janusz Sikora powiedział, że w celu przeciwdziałania zagrożeniom należy 

spowodować realizację postanowień ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

oraz ustawy o ochronie zwierząt. Radny zapytał, czy nieprzestrzeganie przepisów tych ustaw 

jest sporadyczne, czy też nagminne.  
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Powiatowy Lekarz Weterynarii wyjaśnił, że ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach nakłada obowiązek likwidacji wałęsających się psów, zbieraniu zwłok zwierzęcych z 

dróg, itd. Inspekcja zamierza spowodować faktyczną realizację ustawy.  

W sprawie utworzenia schroniska dla zwierząt na terenie powiatu trudno uzyskać konsensus z 

burmistrzami i wójtami gmin z uwagi na niewystarczające budżety gmin.  

Radny Pan Jerzy Giernalczyk powiedział, że na posiedzeniu Komisji Samorządowo – 

Organizacyjnej i Porządku Publicznego toczyła się dyskusja w sprawie porozrzucanych kości 

po nielegalnym uboju bydła. Radny zapytał, czy udało się ustalić sprawcę tego czynu.  

Powiatowy Lekarz Weterynarii wyjaśnił radnym, że czyn ten jest kwalifikowany jako 

przestępstwo, a nie wykroczenie. Z związku z tym, Inspekcja współpracuje z Policją i 

prokuraturą w tej sprawie. Teren jest sprzątnięty przez gospodarza gminy Poniec. W trakcie 

sprzątania został znaleziony kolczyk, a więc ustalenie sprawcy jest tylko kwestią czasu.  

Radny Pan Leszek Hądzlik podziękował Inspekcji za opiekę nad wystawami zwierząt 

hodowlanych.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk stwierdził, że duży nacisk jest położony na usuwanie zwłok 

zwierzęcych z dróg publicznych.  Radny poprosił o wyjaśnienie,  gdzie należy zgłosić fakt 

znalezienia takich zwierząt.  

Powiatowy Lekarz Weterynarii wyjaśnił, że gospodarz terenu (wójt, burmistrz) powinien 

wskazać mieszkańcom gminy, podmiot, który fachowo zajmie się sprawą usunięcia z drogi 

zwłok zwierzęcych. 

 

Uchwała Nr XVII/119/04 w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno – weterynaryjnego powiatu gostyńskiego w 2003 r. została przyjęta w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad 8 c)  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Komendy 

Powiatowej Policji w Gostyniu oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w powiecie gostyńskim w 2003 r. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk.  

Poinformował, że zgodnie z przepisem art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 r. o Policji  

Komendanci Policji składają roczne sprawozdania ze swojej działalności, a także informacje 

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego miedzy innymi właściwym radom powiatu. 
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W razie zagrożenia bezpieczeństwa publicznego lub zakłócenia porządku publicznego 

sprawozdania i informacje składa się tym organom niezwłocznie na każde ich żądanie.  

W dniu 19 marca br. Komendant Powiatowy Policji w Gostyniu przedłożył ww. 

sprawozdanie. W związku z powyższym przedkładam stosowny projekt uchwały. Wskazuję 

również, że zgodnie z przepisem art. 10 ust. 3 cytowanej ustawy rada powiatu na podstawie 

sprawozdań i informacji może określić, w drodze uchwały, istotne dla wspólnoty 

samorządowej zagrożenia bezpieczeństwa i porządku publicznego.  

Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu oraz informacji o 

stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w powiecie gostyńskim w 2003 r. przedstawił 

Komendant Powiatowy Policji w Gostyniu Pan Tadeusz Prokop. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Komendant poinformował, że często prośba o usunięcie zwłok zwierzęcych z dróg jest 

zgłaszana telefonicznie pod numerem 112. jeśli zgłoszenie dotyczy zwierząt dziko żyjących 

lub leśnych sprawą zajmuje się Nadleśnictwo. W innych przypadkach działania podejmuje 

Zakład Gospodarki Komunalnej.  

Komendant zapewnił, że sprawa nielegalnego uboju bydła w gminie Poniec jest prowadzona 

przez Policję w Gostyniu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pani Elżbieta Palka poinformowała, 

że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząc Rady Pan Piotr Curyk otworzył dyskusję.  

Radny Pan Janusz Sikora poparł sprawę bezpieczeństwa na drogach poruszoną przez 

radnego Pana Grzegorza Marszałka.      

Radny Pan Janusz Sikora wskazał, że jadący samochodem od strony Gostynia w kierunku 

Borku do skrzyżowania, gdzie jest rozwidlenie na Zalesie i Koszkowo brak jest drogowskazu 

do Wycisłowa.   

Komendant Policji poinformował, że sprawy związane z bezpieczeństwem na drogach 

zostaną przekazane policjantowi odpowiedzialnemu za bezpieczeństwo w ruchu drogowym.  

Na pewno w tej sprawie Komenda skieruje wniosek do zarządcy drogi o uregulowanie tej 

sprawy i poprawienie bezpieczeństwa uczestników drogi.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk stwierdził, że odczucie społeczne co do wykrywalności 

drobnych przestępstw jest nie najlepsze. Chodzi mianowicie o kradzieże rowerów, kurtek, w 
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obliczu których policja jest bezsilna. Radny często spotyka się z opinią, że obywatel 

opuszczający Komendę nie jest usatysfakcjonowany pracą policji.  

Komendant Policji stwierdził, że zdaje sobie sprawę, że jest pewien procent społeczeństwa, 

który będzie niezadowolony z pracy policji.  Ponadto, jest pewna ciemna liczba przestępstw i 

wykroczeń, o których policja nie wie.  

Komendant zapewnił, że nie zgłoszono żadnej skargi na pracę policji.  

Uchwała Nr XVII/120/04 w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności 

Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu oraz informacji o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego w powiecie gostyńskim w 2003 r. została przyjęta w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad 8 d)   
Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do podjęcia działań mających 

na celu nabycie od Zgromadzenia Sióstr Miłosierdzia Św. Wincentego a’ Paulo Prowincja 

Chełmińsko – Poznańska nieruchomości dzierżawionych przez Samodzielny Publiczny 

Zespół Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. 

Projekt uchwały przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka.  

Wyjaśniła, że Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Gostyniu od początku 

istnienia prowadzi działalność w obiektach położonych w Gostyniu i Poniecu, które stanowią 

własność Zgromadzenia Sióstr Miłosierdzia Św. Wincentego a′ Paulo Prowincja Chełmińsko 

– Poznańska. Tytułem prawnym do władania przez SP ZOZ w Gostyniu przedmiotowymi 

nieruchomościami są umowy nieodpłatnego użytkowania zawarte na okres 20 lat tj. 

odpowiednio do 11.01.2015 i 31.12.2014 r. 

 Zgromadzenie Sióstr zainteresowane jest zbyciem przedmiotowych nieruchomości i 

obecnie przeprowadza wycenę nieruchomości. 

 Brak prawa własności w oczywisty sposób utrudnia funkcjonowanie SP ZOZ w 

Gostyniu, szczególnie w zakresie decyzji inwestycyjnych. Sytuacja ta nie sprzyja dalszemu 

rozwojowi Szpitala. Uregulowanie spraw własności leży zatem zarówno w interesie SP ZOZ, 

jak i szeroko pojętym interesie społeczności lokalnej naszego powiatu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
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W dyskusji głos zabrał radny Pan Kazimierz Musialak, który zapytał, czy są prowadzone 

wstępne rozmowy na temat, jakie obiekty mają być nabyte od sióstr.  

Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu Pan Maciej Janiszewski wyjaśnił, że wszystkie obiekty 

użytkowane przez szpital należą do Zgromadzenia. Zgromadzenie zleciło wykonanie wyceny 

szacunkowej przez rzeczoznawcę. Dyrektor miał otrzymać informację dotyczącą zasad 

wyceny. Jeśli chodzi o szpital w Gostyniu – przedmiotem wykupu mają być wszystkie 

obiekty poza kaplicą i niewielką częścią mieszczącą się obok kaplicy stanowiące 

zabezpieczenie mieszkalne dla sióstr. Zgromadzenie zamierza sprzedać także dom zakonny. 

Sytuacja w Poniecu wygląda inaczej – przedmiotem sprzedaży może być sam obiekt 

szpitalny, natomiast na terenie Ponieca znajdują się grunty będące własnością Zgromadzenia i 

to nie będzie przedmiotem sprzedaży.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk stwierdził, że istotne dla powiatu jest uregulowanie 

sprawy własności szpitala, także ze względu na inwestowanie w szpital.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zastanawiał się jaki będzie dojazd na zaplecze szpitala, 

skoro przedmiotem sprzedaży na będą grunty.  

Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu wyjaśnił, że rozmowy w sprawie nabycia nieruchomości od 

sióstr dopiero są prowadzone, a przedstawiony projekt uchwały ma umożliwić Zarządowi 

Powiatu prowadzenie rozmów.  

Uchwała Nr XVIII/121/04 w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do podjęcia 

działań mających na celu nabycie od Zgromadzenia Sióstr Miłosierdzia Św. Wincentego 

a’ Paulo Prowincja Chełmińsko – Poznańska nieruchomości dzierżawionych przez 

Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została przyjęta w 

wyniku głosowania: 17 głosów „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8 e)  
Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do podjęcia działań mających 

na celu utworzenie placówki dziennego wsparcia dla osób niepełnosprawnych przy Domu 

Pomocy Społecznej w Chwałkowie.  

Projekt uchwały przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka.  

Poinformowała, że Zarząd Powiatu Gostyńskiego - działając na podstawie art. 32 ust. 1 

ustawy o samorządzie powiatowym z 5 czerwca 1998 r. (t.j. Dz. U.  z 2001 r.  Nr 142, poz. 

1592 z późn. zmianami) w związku z art. 10 pkt a 1 i art. 20 ust. 2 ustawy o pomocy  

społecznej z 29 listopada 1990 r. (t.j. Dz. U. z 1998 r. Nr 64 poz. 414  z późn. zmianami) oraz 

zgodnie z uchwałą Nr XXVIII/176//01 Rady Powiatu Gostyńskiego z 22 lutego 2001 r. w 
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sprawie podjęcia działań w zakresie zapewnienia i prowadzenia usług o określonym 

standardzie w domach pomocy społecznej powiatu gostyńskiego – przyjął uchwałą Nr 

50/336/04 z 12 marca 2004 r. programy naprawcze Domu Pomocy Społecznej w 

Chumiętkach, Chwałkowie, Rogowie i Zimnowodzie, dostosowujące realizację programów 

naprawczych do nowych realiów prawnych i ekonomicznych. 

  W programie naprawczym Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie, stanowiącym 

załącznik nr 2 do ww. uchwały Zarządu Powiatu Nr 50/336/04, przewidziano utworzenie przy 

DPS  środowiskowego domu samopomocy lub warsztatów terapii zajęciowej, czyli placówki 

dziennego wsparcia dla osób niepełnosprawnych. Utworzenie takiej placówki pozwoli na: 

- zagospodarowanie budynku pałacu w Chwałkowie zgodne z działalnością placówki 

pomocy społecznej, 

- pozyskanie środków z budżetu Wojewody Wielkopolskiego lub Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na działalność placówki, a tym 

samym na utrzymanie budynku pałacu, 

- stworzenie 10 miejsc pracy dla pracowników zwalnianych z Domu Pomocy 

Społecznej w Chwałkowie w wyniku dochodzenia do wymaganego standardu oraz dla 

nowych pracowników, 

- powstanie placówki wsparcia dziennego dla 20 – 30 osób niepełnosprawnych, które 

dzięki temu będą mogły lepiej funkcjonować w środowisku. To wspomoże również 

prawidłowe funkcjonowanie rodzin tych osób w środowisku. 

By przystąpić do tworzenia środowiskowego domu samopomocy lub warsztatów terapii 

zajęciowej konieczne jest upoważnienie przez Radę Powiatu Gostyńskiego Zarządu Powiatu 

do podjęcia działań mających na celu utworzenie placówki dziennego wsparcia dla osób 

niepełnosprawnych w Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie.  

Biorąc powyższe pod uwagę, Zarząd wnosi o przyjęcie przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nr XVIII/122/04 w sprawie  upoważnienia Zarządu Powiatu do podjęcia 

działań mających na celu utworzenie placówki dziennego wsparcia dla osób 

niepełnosprawnych przy Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie została przyjęta w 

wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Ad 8f)  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Krobi. 
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Projekt uchwały przedstawił Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski. 

Poinformował, że do Zarządu Powiatu wystąpili z wnioskami dotyczącymi kupna 

nieruchomości: 

- Pan Andrzej Włodarczak -  działka nr 54/16 – garaż, 

- Pan Zbigniew Puślednik  - działka nr  54/20 – teren zieleni urządzonej. 

W trakcie wizytacji nieruchomości stwierdzono, że do sprzedaży może zostać przeznaczona 

również działka nr 54/22 stanowiąca obecnie ogród. Pan Krzysztof Kaźmierczak wyraził 

zainteresowanie jej kupnem. 

Wnioskodawcy nabyli uprzednio od Powiatu Gostyńskiego lokale mieszkalne i użytkowe 

oraz budynki garażowe wydzielone z nieruchomości dawnej „weterynarii”.  

Przedmiotowe nieruchomości są zbędne Powiatowi Gostyńskiemu. 

W celu zabezpieczenia dostępu do drogi publicznej sprzedaż dotyczyć będzie również 

udziałów w działce nr 54/21 stanowiącej drogę dojazdową. 

Zbycie przedmiotowych nieruchomości nastąpi w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

Biorąc powyższe pod uwagę,  Zarząd wnosi o przyjęcie przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

W dyskusji głos zabrał radny Pan Kazimierz Musielak, który stwierdził, że do projektu 

uchwały  powinna być załączona mapka, z której jasno wynikałoby o jaką nieruchomość 

chodzi.  

Radny  Pan Leszek Hądzlik zapytał, na czym ma polegać przetarg ustny nieograniczony. 

Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami  Pan 

Leszek Maliński wyjaśnił, że nie ma podstaw prawnych do przeprowadzenia przetargu 

ograniczonego. 

Radny Pan Andrzej Czupryński poparł wniosek radnego Pana Kazimierza Musielaka w 

sprawie załączenia mapki do projektu uchwały. 

Uchwała  Nr XVIII/123/04 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

położonych w Krobi została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 8g)  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego położonego w 

Pudliszkach. 
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Projekt uchwały przedstawił Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski.  

Wyjaśnił, że najemca lokalu – Niepubliczny Zakład Podstawowej i Specjalistycznej Opieki 

Zdrowotnej PROVITA – jest zainteresowany jego nabyciem. 

Przedmiotowy lokal jest wykorzystywany w celu prowadzenia poradni podstawowej opieki 

zdrowotnej, która funkcjonuje w budynku przychodni w Pudliszkach od wielu lat. 

Zgodnie z wymogami NFZ i przepisami sanitarnymi, należy wykonać w pomieszczeniach 

przychodni prace remontowe, dostosowujące obiekt  do obowiązujących w tym zakresie 

przepisów. 

Z nieruchomości do tej pory sprzedano 3 lokale mieszkalne oraz gabinet stomatologiczny. 

Zbycie przedmiotowego lokalu nastąpi w drodze przetargu ograniczonego do podmiotów 

działających w zakresie ochrony zdrowia. 

Lokal został wyceniony przez rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 125 545 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nr XVIII/124/04 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego 

położonego w Pudliszkach została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad 8h)  
Przyjęcie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w składach komisji stałych Rady 

Powiatu. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk. 

Poinformował, że konieczność zmian wynika z zrzeczenia się mandatu radnego przez Pana 

Andrzeja Pospieszyńskiego i wstąpienia w zwolnione miejsce przez Panią Ewę Ciszak. Radna 

Pani Ewa Ciszak zadeklarowała wolę pracy w Komisji Rewizyjnej i Komisji Spraw 

Społecznych. 

Radna Pani Ewa Ciszak wyraziła zgodę na pracę w Komisji Spraw Społecznych i Komisji 

Rewizyjnej.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nr XVIII/125/04 w sprawie dokonania zmian w składach komisji stałych Rady 

Powiatu została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 8i)  

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu w 2004 r. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak przedstawiła projekt uchwały po autopoprawce 

Zarządu Powiatu. 

Projekt uchwały po autopoprawce Zarządu Powiatu stanowi załącznik do protokołu.  

 

Autopoprawka Zarządu Powiatu została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”.  

 

Uchwała Nr XVIII/126/04 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu w 2004 r. 

została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad 9)  

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2003 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Pan Andrzej Czabajski stwierdził, że na posiedzeniach Komisji jest niska 

frekwencja.  

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że najczęściej nieobecni są przedstawiciele sądu i 

prokuratury.  

Radny Pan Janusz Sikora zgłosił wniosek, aby na drodze z Gostynia do Borku przy 

krzyżówce w Koszkowie pojawił się drogowskaz Wycisłowo i drogowskaz Poznań.  

 

Ad 10)  
Odpowiedzi na zapytanie Przewodniczącego Rady Pana Piotra Curyka udzielił Naczelnik 

Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan Leszek Maliński. 

 
Ad 11) 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Pan Kazimierz Dworecki poruszył sprawę placu przy przychodni przy ul. 

Wrocławskiej w Gostyniu. Pacjenci przychodni nie mają miejsca na pozostawienie 
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samochodu z uwagi na brak miejsc parkingowych. Jedyny parking przed przychodnią 

zaprojektowany wiele lat temu nie wystarcza. Radny stwierdził, że skwery zieleni można by 

wykorzystać na zaprojektowanie parkingu.  

Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan 

Leszek Maliński wyjaśnił, że sprawa parkingu przez przychodnią była omawiana w 2003 r. 

Powiatowy Zarząd Dróg  w Gostyniu przedstawił koncepcję.  

Radny Pan Andrzej Czupryński zapytał, na jakim etapie jest ścieżka rowerowa Siemowo – 

Kosowo. 

Radny Pan Janusz Sikora podziękował radnym za przychylenie się do wniosku w sprawie 

budowy chodnika przy drodze powiatowej w Wycisłowie. Radny stwierdził, że jest to 

pozytywna odezwa samorządu powiatowego na hasło bezpieczna droga do szkoły.  

Radny Pan Józef Śląski zgłosił wniosek do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku o 

oznakowanie wjazdu do Pępowa, ponieważ przy złych warunkach atmosferycznych 

samochody hamują tuż przed murem, który w mgle lub deszczu jest absolutnie niewidoczny.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Pani Eleonory 

Gościniak o przedstawianie projektów uchwał dotyczących spraw budżetowych w sposób 

bardziej przystępny.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek poinformował, że przy skrzyżowaniu drogi powiatowej z 

drogą gminną w miejscowości Karolew może dojść do zarwania.  

Radny poinformował, że reprezentantka powiatu gostyńskiego Agnieszka Gronek z Piasków 

zajęła III miejsce na Ogólnopolskim Turnieju Wiedzy Pożarniczej. 

 

Ad 12)  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przypomniał, że w dniu dzisiejszym mija termin 

składania oświadczeń majątkowych.   

 

Ad 13)  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zamknął XVIII sesję Rady Powiatu o godzinie 

2100. 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Eliza Nowak  
 

 


